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              018 26   Plevník-Drienové  255 
 
 

Zápisnica 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Plevník-Drienové 

konaného  dňa  3.5.2018 
 
Prítomní poslanci:  Félix Adamec, Ľubomíra Čičutová,   Jana Muráňová,  JUDr.Alica Harišová,  

Milan Kušnier,  PhDr.Mária Jandová PhD, Soňa Jantošová,   Bc.Miroslav Smädiš                                             
 

Neprítomní poslanci:    Ján Kuchar 
    
Starosta obce:    Miroslav Kremeň 
 
Kontrolór obce:            Ing. Milan Kremeň 
 
Zápisom poverená :     Alena Francová  
 
Občania :                        Ing. Michal Ďurkech, Ing. Rastislav Kretík  
     
 
 
K bodu 1/ Otvorenie a schválenie programu 
Zasadnutie otvoril  starosta obce Miroslav Kremeň, privítal poslancov a  prítomných občanov.   Oboznámil 
poslancov s programom zasadnutia, doplňujúce návrhy neboli. Dal hlasovať za nasledovný návrh programu 
rokovania  OZ  
1. Otvorenie a schválenie programu 
2. Určenie zapisovateľa, voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
3. Kontrola plnenia uznesení 
4. Správa o činnosti obecného úradu 
5. Káblová televízia a internet v obci – možnosti riešenia 
6. Návrh na schválenie predaja nehnuteľného majetku obce – pozemok KNC 1517/10 TTP no výmere 464 

m2  z dôvodu hodného osobitného zreteľa 
7. Pasportizácia miestnych komunikácii 
8. Rozbor hospodárenia obce k 31.3.2018 
9. Návrh na zmenu rozpočtu obce za rok 2018 – rozpočtové opatrenia 
10. Informácia o pripravovaných projektoch na najbližšie obdobie 
11. Rôzne (žiadosti občanov) 
12. Diskusia  
13. Záver 
Hlasovanie : Za:  8 poslancov 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

 
K bodu 2/ Určenie zapisovateľa, voľba volebnej komisie, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
Do návrhovej komisie starosta navrhol  poslancov   Janu Muráňovú, Bc. Miroslava Smädiša a PhDr.Máriu 
Jandovú PhD. Za overovateľov zápisnice navrhol poslancov Soňu Jantošovú, JUDr. Alicu Harišovú. Zápisom 
poveril Alenu Francovú. Dal hlasovať za predložený návrh. 
Hlasovanie : Za:  8 poslancov                      

Proti:  0  
Zdržal sa: 0   
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K bodu 3/ Kontrola plnenia uznesení 
Kontrolu plnenia uznesení predniesla zástupkyňa starostu obce. Skonštatovala, že všetky uznesenia sú 
splnené alebo sa priebežne plnia. V roku 2017 bolo prijatých spolu 99 uznesení, v roku 2018 bolo prijatých 
15 uznesení. Aktuálne sa  eviduje stále plnenie nasledovných uznesení : 
č.36/2014, 15/2017, 57/2017, 5/2018, 11/2018, 12/2018, 14/2018, 15/2018 – priebežne sa plnia   
Kontrola uznesení prijatých OZ je prílohou zápisnice 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 16/2018 
Hlasovanie : Za: 8 poslancov 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

 
K bodu 4/ Správa o činnosti obecného úradu  
Správu o činnosti obecného úradu od 1.3.2018 do 3.5.2018 spolu s fotodokumentáciou predložil starosta 
obce Miroslav Kremeň v nasledujúcom znení: 

Od predchádzajúceho rokovania OZ, sme pokračovali v činnosti súvisiacej s chodom obecného 
úradu vrátane všetkých našich povinností voči orgánom verejnej správy, iným subjektov, podali sme 
niekoľko žiadostí o dotácie, samozrejme sme riešili aj žiadosti a problémy našich občanov a plnili úlohy 
prijaté na predchádzajúcich rokovaniach OZ a to napr. vypracovali a podpísali sme zmluvy na predaj 
pozemkov pod pálenicou, nájomnú zmluvu na pozemok na Dráhach s pánom Haľamom, zmluvy 
o poskytnutí dotácie z rozpočtu obce so zložkami pôsobiacimi v obci, dohody o vzájomnej spolupráci na rok 
2018, zmluvu s NDS ohľadom vecného bremena, zmluvu a dodatok so spoločnosťami ohľadom 
separovaného a kuchynského odpadu, zmluvu s DPO SR na poskytnutie dotácie vo výške 3 tis.€ pre náš 
DHZ, zmluvu o odbornej technickej pomoci a na výkon funkcie zodpovednej osoby v oblasti ochrany 
osobných údajov (GDRP) so spoločnosťou Bros Computing.  

Vypracovali a podali sme žiadosť o dotáciu na MF SR ohľadom zatekajúcej strechy objektu šatní TJ, 
na Úrad vlády SR žiadosť o dotáciu na výstavbu detského ihriska na bývalom kúpalisku, na TSK sme podali 
žiadosť o dotáciu na obecné hody a cez zamestnanecký program SPP v spolupráci s Jurajom Uríkom sme 
podali žiadosť na doplnenie prvkov detského ihriska. Zakúpili sme nové hracie prvky, nakoľko pôvodné už 
boli poškodené a nebezpečné (zakúpili sme kolotoč, pieskovisko, počítadlo a 5 ks pružinových hojdačiek). 
Z parku sme odstránili a dali vyčistiť a dezinfikovať mobilné WC, ktoré bude uskladnené na OÚ 
a príležitostne používané na akcie väčšieho charakteru. 

Bolo ukončené a vyhodnotené už druhé verejné obstarávanie na dodanie strojov a techniky na 
zberný dvor a čakáme na výsledok kontroly z ÚVO, následne skolaudujeme a začneme používať zberný 
dvor. Stále ešte čakáme na vyhodnotenie našej spoločnej žiadosti aj s okolitými obcami na dodanie 
komposterov do domácnosti a tiež na vyhodnotenie žiadosti na vybudovanie obecného kompostoviska nad 
cintorínom. Pripravujeme verejné obstarávanie na realizáciu rekonštrukcie mosta do športového areálu, 
rekonštrukcie cesty Pirkova II (od Pavlíka po p.Muráňovú), rekonštrukciu kotolne a vykurovania KD 
a zateplenie severozápadnej fasády 11 bytovky. Ďalšou pozitívnou správou je schválenie našej žiadosti 
o NFP na zníženie energetickej náročnosti objektov MŠ a OÚ v hodnote 654 tis.€+ 5% spoluúčasť obce, kde 
momentálne čakáme na predloženie zmluvy a kontrolu verejného obstarávania. 

V zmysle uznesenia OZ  sme dali vypracovať projektovú dokumentáciu na výstavbu novej hasičskej 
zbrojnice a upraviť projektovú dokumentáciu cesty Pirkova II. Dokončili sme dažďovú kanalizáciu miestnej 
komunikácie Bukovanova osadením 8 ks uličných vpustí. Na cintoríne plánujeme zrealizovať opravu 
hlavných schodov do domu smútku nakoľko už bolo schodisko v havarijnom stave a tiež realizáciu nového 
chodníka zo zámkovej dlažby. Veríme, že všetko sa nám to podarí realizovať čo najskôr nakoľko čas rýchlo 
plynie a samotná realizácia verím nebude taká dlhá, ako dlhšie trvá spracovanie projektu, vyjadrenia 
dotknutých orgánov, verejného obstarávania a pod.  

Ohľadom havarijného stavu mosta na štátnej ceste č.1960 pred RD Ing.Kremeňovej smerom na 
Dolinu tak sme oficiálnym listom na dotknuté orgány požiadali o jeho realizáciu. Podľa dnešných informácii 
tak v dopravnej komisií TSK bola schválená rekonštrukcia tohto mosta, ale musí to schváliť zastupiteľstvo 
TSK, ktoré sa bude konať 14.5. V tejto súvislosti som sklamaný a smutný z konania výborov jednotlivých 
urbárskych spoločenstiev, kde napriek upozorneniu a osadeným značkám o zákaze jazdy nákladnými 
autami, stále ťažia a vozia drevo či cez tento most alebo po Drienovskej ulici, ktorá nie je prispôsobená na 
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takéto zaťaženie. Dochádza k poškodzovaniu nielen štátnej cesty ale aj miestnej komunikácie a majetku 
občanov. Na základe povolenia sme dali vyrezať stromy a krovie na pozemkoch určených na IBV v lokalite 
pod pálenicou. Odstraňovali sme poruchu kanalizačného odtokového potrubia z objektu Jednota a tiež 
poruchu vody a kúrenia v tomto objekte. Zabezpečili sme čistenie a revízie kotolní v MŠ a na 11 bytovke. 
Uskutočnili sme ročné vyúčtovanie nájmov a spotreby energii v 11 bytovke a na spoločnom stretnutí 
s nájomníkmi boli dohodnuté  potrebné opravy tohto objektu (nové vstupné hliníkové dvere, zamykanie 
elektro zámkom a zateplenie fasády). Na našom úrade sa tiež uskutočnilo spoločné stretnutie zástupcov 
našej obce, starostky obce Maršová-Rašov a zástupcu spoločnosti TES Media s.r.o ohľadom riešenia 
káblovej televízie v našich obciach a možnostiach prechodu na optickú sieť. V súlade s registratúrnym 
plánom sme dali vytriediť, usporiadať a vyradiť dlhoročné archívne záznamy nakoľko sme mali kontrolu zo 
štátneho archívu. Začali sa práce na kamerovom systéme v obci, je hotová príprava na osadenie 2 ks kamier 
v centre obce a je pripravená technická miestnosť pre kamerový systém.  

Našimi pracovníkmi a pracovníkmi ktorých aktivujeme cez UPSVaR sme vykonávali údržby obecných 
objektov, strojov a náradia, po zime sme začali zametať miestne komunikácie, odvážať odpad, rozvážame 
stravou pre dôchodcov, a začali sme kosiť trávu na verejných priestranstvách, ktorých má obec neúrekom 
a ktorých kosenie nám teraz zaberie podstatnú časť pracovného času.  
Zabezpečili sme ako správca miestnych komunikácii vlastnými kapacitami a pomocou plošiny orezanie 
konárov zasahujúcich do miestnych komunikácii. Stále zabezpečujeme množiace sa opravy verejného 
osvetlenia a miestneho rozhlasu, kde budeme musieť v najbližšej dobe riešiť jeho rekonštrukciu. V zmysle 
dohody sme dali osadiť automat na sviečky na miestnom cintoríne a upravili a prepracovali sme obecnú 
webstránku. 

V kultúrno-spoločenskom a športovom živote je naša obec a zložky v nej pôsobiace veľmi aktívna, 
koná sa tu veľa akcii a občan si má naozaj z čoho vyberať. Spomeniem napríklad tradičnú jarnú brigádu ku 
Dňu Zeme, ktorá sa konala 14.4. a ktorej sa zúčastnilo viac ako 150 našich občanov za čo im patrí srdečná 
vďaka. Počas tejto brigády sme odstraňovali poškodené dlažby na cintoríne, upratoval sa KD, TJ, dom 
smútku, hasičská zbrojnica, čistili sa rigoly a cesty, zbieral sa odpad v obci a pri Váhu, natrelo sa zábradlie na 
moste pri parku a oplotenie ZŠ a turisti tiež natreli dvojkríž na Malom Maníne. Brigádu sme ukončili 
spoločným posedením a občerstvením v športovom areáli. Uskutočnil sa pekný veľkonočný kultúrny 
program v KD a naposledy sme si uctili pamiatku padlých v 1 a 2 svetovej vojne, 73 výročie oslobodenia 
našej obce a postavili pekný obecný máj. 

Máme za sebou toho dosť a určite chceme pokračovať v prácach v zmysle schváleného rozpočtu 
a plnení úloh prijatých obecným zastupiteľstvom tak, aby sme svojou činnosťou prispeli k rozvoju našej 
obce. 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č.17/2018. Správa je prílohou zápisnice 
Hlasovanie : Za:  8 

Proti: 0,   
Zdržal sa: 0  
 

K bodu 5/  Káblová televízia a internet v obci – možnosti riešenia 
Starosta obce privítal na zasadnutí OZ Ing. Jitku Boldovú zo spoločnosti TES Media, s.r.o. Žilina 
prevádzkovateľa TKR v našej obci, ktorá prítomným poslancom a občanom predstavila možnosti riešenia     
a využitia káblovej televízie a internetu v našej obci. Ing. Boldová hovorila o stave našej TKR v súčasnosti, 
nakoľko vypadáva a už je v stave, že potrebuje nutne rekonštrukciu alebo sa to ponechá fungovať tak ako to 
je a postupom času sa ukončí jej fungovanie, nakoľko ju využíva čoraz menej domácností vzhľadom ku 
kvalite a programovej štruktúre. Riešením by bola realizácia optiky v našej obci, kde spoločnosť TES Media 
už má  zmluvu so spoločnosťou T-com, ktorá má v našej obci ústredňu a vedeli by prenášať signál a vysielať 
v HD a zároveň ponúkať aj vysokorýchlostný internet. Firma TES MEDIA predložila ponuku na realizáciu 
optickej siete v našej obci (cca 25 tis. € s DPH) a Ing.Boldová vysvetlila možnosti realizácie a financovania 
(zaplatiť prácu a následne materiál na splátky, návratnosť investície, cenu prípojok, ušetrená el.energia 
a pod.). Tiež prezentovala ďalšie možnosti využitia optickej siete (kamerový systém, merače, rozhlas, 
infokanál, wifi zóny) a prezentovala ponuku na prevádzkovanie káblovej televízie a internetu v obci 
s možnosťou výberu rôznych služieb a programových balíkov. 
Starosta otvoril k tomuto bodu programu diskusiu :  
p. Adamec-sa pýtal na cenovú ponuku o koľko sa zvýši pôvodná suma, ktorú platia teraz občania za TKR 
JUDr. Harišová- ak sa ponechá stará TKR a neprejde sa na nový systém ceny sa aj tak zvýšia? 
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Ing.Boldová – pri zachovaní súčasného stavu aj tak budeme musieť prehodnotiť súčasné ceny nakoľko sa za 
niektoré programy začalo platiť (Markíza, Joj) a TES Media to ešte nepreniesla do cien pre zákazníkov 
v našej obci, 
starosta – či je v cenovej ponuke zahrnutá aj časť obce – Dolina?, kadiaľ sa bude viesť optický kábel?, pýtal 
sa na rôzne počty optických vlákien v ponuke, realizáciu napojenia a prípojok k občanom. 
- Ing.Boldová odpovedala – áno v ponuke je uvažované aj s Dolinou, optické káble by boli vedené po stĺpoch 
SSE (majú s nimi zmluvu)a po stĺpoch miestneho rozhlasu, počty vlákien sú určené podľa lokality a počtu 
účastníkov, prípojky budú riešiť s účastníkmi (cena optickej prípojky TV je 30 € + zariadenie na konverziu 
signálu z optiky na kolaxiál – jednorázovo 35 € pre TV a 35 € pre internet, alebo formou prenájmu) 
p. Adamec- z 500 čísel domov má TKR 178, už sa investovalo do káblovej televízie, sú aj žiadosti na cesty 
a iné treba určiť prioritu a postup investícií, 
p.Muráňová- je za tento návrh, využiť výhody, ktoré by to prinieslo aj na iné veci, zvolať ľudí do kultúrneho 
domu a odprezentovať im tento návrh a investíciu zaplatiť naraz a nie v splátkach, 
p. Čičútová-  TKR má 178 účastníkov a je to prevažne staršia generácia- som za to, aby sa spravilo sedenie 
s ľuďmi a predstavili sa im aj tie iné služby, ktoré by sa dali využívať, 
Bc. Smädiš- ide o investíciu do budúcna, treba osloviť ľudí, či by mali o to záujem, ale ja schvaľujem 
realizáciu optickej siete v našej obci 
Judr. Harišová –treba urobiť aj rekonštrukciu miestneho rozhlasu 
p.Jantošová- treba informovať ľudí a hlavne mladých buď formou ankety alebo stretnutia, aby sa vyjadrili 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č.18/2018 
Hlasovanie :  Za: 8 
                             Proti: 0 
                             Zdržal sa: 0 
 
K bodu 6/ Návrh na schválenie predaja nehnuteľného majetku obce – pozemok KNC 1517/10 TTP               
o  výmere 464 m2  z dôvodu hodného osobitného zreteľa 
Poslanci odsúhlasili jednohlasne predaj  parcely KNC 1517/10 TTP o výmere 464m2, ktorý je zapísaný na LV 
1080 vo vlastníctve obce za cenu 10 €,  na základe žiadosti pána Milana Čerňana a manž. Ľudmily bytom 
Plevník-Drienové 159, nakoľko sa pozemok nachádza za ich rod. domom a majú k tomu aj kúpnopredajnú 
zmluvu z 1.1.1968, ale nie je prevedená na katastrálnom úrade. Náklady spojené s predajom si hradí 
kupujúci. 
Starosta otvoril k tomuto bodu programu diskusiu : nikto sa neprihlásil 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 19/2018 
Hlasovanie : Za: 8 
                             Proti: 0  
                             Zdržal sa: 0 
 
K bodu 7/ Technická evidencia /pasport/ miestnych komunikácii 
Starosta informoval poslancov, že máme vypracovanú pasportizáciu – technickú evidenciu všetkých 
miestnych ciest na území našej obce, ktorá zachytáva číslo MK, funkčnú skupinu a triedu, dĺžku podľa 
povrchu vozovky, plochu vozovky, dopravné zaradenia a objekty na komunikácií.  
Starosta otvoril k tomuto bodu programu diskusiu : nikto sa neprihlásil 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č.20 /2018 
Hlasovanie :  Za: 8 
                             Proti: 0  
                             Zdržal sa: 0 
 
K bodu 8/   Rozbor hospodárenia obce k 31.3.2018 
Starosta oboznámil poslancov s rozborom hospodárenia k 31.3.2018. Obec za prvý štvrťrok dosiahla kladný 
výsledok hospodárenia. Rozbor je prílohou zápisnice.  
Starosta otvoril k tomuto bodu programu diskusiu : nikto sa neprihlásil 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 21/2018 
Hlasovanie :  Za: 8 
                             Proti: 0  
                             Zdržal sa: 0 
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K bodu 9/  Návrh na zmenu rozpočtu obce za rok 2018 – rozpočtové opatrenia 
Starosta predložil poslancom rozpočtové opatrenia č.3/2018- 6/2018. Jedná sa o potrebné zmeny a presuny 
financii v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové výdavky 
Starosta otvoril k tomuto bodu programu diskusiu : nikto sa neprihlásil 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 22/2018  
Hlasovanie :  Za: 8 
                             Proti: 0  
                             Zdržal sa: 0 
 
K bodu 10/  Informácia o pripravovaných projektoch na najbližšie obdobie 
Starosta obce informoval prítomných o pripravovaných projektoch na najbližšie obdobie, v ktorom sa 
plánuje rekonštrukcia mosta do športového areálu, rekonštrukcia vykurovania a kotolne v kultúrnom dome, 
rekonštrukcia MK Pirkova II (od p.Pavlíka po p.Muráňovú), doplnenie detských ihrísk v parku a na Rajčuli 
o nové prvky,  schody  do domu smútku a nový chodník zo zámkovej dlažby na cintoríne a oprava lavičiek 
v parku. Starosta otvoril k tomuto bodu programu diskusiu do ktorej sa nikto neprihlásil. 
 
K bodu 11/ Rôzne (žiadosti občanov) 
Starosta oboznámil poslancov s nasledovnými žiadosťami občanov:  
 

 žiadosť Antona Randu o odkúpenie časti parciel KNC č.410/52, 1539/1 a 1538/1. K tomuto vystúpil aj 
predseda stavebnej komisie p. Adamec, ktorý predniesol stanovisko stavebnej komisie.  
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 23/2018 
Hlasovanie : Za: 8 

Proti: 0  
Zdržal sa: 0 

 

 žiadosť Martina Janíka o odkúpenie parcely KNC č. 590/6 o výmere 44m2 pre vybudovanie prístupu 
k plánovanému rodinnému domu. Je to ten istý prípad a lokalita ako žiadosť p.Randu, ale treba najskôr 
schváliť zámer a až následne predaj s tým, že žiadatelia si dajú vyhotoviť geometrický plán na vlastné 
náklady. 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 24/2018 
Hlasovanie : Za: 8 

Proti: 0  
Zdržal sa: 0 
 

 žiadosť obyvateľov miestnej komunikácie ,,Záhrady" o opravu tejto komunikácie - položenie asfaltového 
koberca.  
V diskusii vystúpil p. Adamec- oni si tú cestu robili na vlastné náklady a bolo by dobré im ju opraviť 
Starosta premietol fotky z tejto komunikácie, ktorá bola čiastočne v roku 2014 opravovaná a v rozpočte 
na rok 2017 nie je s takouto opravou uvažované, ale žiadosť treba zobrať na vedomie a zaradiť do 
realizácie v ďalších rokoch podľa finančných možnosti obecného rozpočtu. 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 25/2018 
Hlasovanie : Za: 7 

Proti: 1 (F.Adamec)  
Zdržal sa: 0 

 

 žiadosť   rodiny Galbavej o vybudovanie prístupovej cesty na Dráhach kde stavajú rodinný dom 
Starosta informoval, že v rozpočte na tento rok nie je s realizáciou tejto cesty uvažované. Boli stanovené 
priority realizácie miestnych komunikácii, Žiadosť treba zobrať na vedomie a zaradiť do realizácie 
v ďalších rokoch podľa finančných možnosti obecného rozpočtu. 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č.26/2018 
Hlasovanie : Za: 8 

Proti: 0  
Zdržal sa: 0 
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K bodu 12/  Diskusia 
- p. Muráňová – nepočuť miestny rozhlas pri ich rod dome a okolí, oboznámila poslancov s úspechmi 

Dúbravčeka a predstavila im ich plán na ďalšie obdobie a zároveň aj poďakovala za podporu, ďalej 
navrhla starostovi odmenu za dosiahnuté výsledky a vykonané práce, ale na podnet hlavného kontrolóra 
odsunuli prerokovanie tohto bodu až na OZ v mesiaci jún.   

- starosta – poďakoval za reprezentovanie obce Dúbravčekom je hrdý na ich úspechy, oboznámil 
poslancov s novou obecnou web stránkou, pripomenul a pozval všetkých na cyklistickú akciu Od Tatier 
k Dunaju (pacienti s chorobou sklerózy multiplex a známe osobnosti), keď 2.etapa v utorok 22.5. bude 
mať zastávku aj v našej obci, podporíme ich a prichystáme  im  krátky kultúrny program a malé 
občerstvenie. Informoval o probléme rozvozu stravy dôchodcom a nevládnym občanom, nakoľko už 
nemáme žiadne ženy z ÚPSVaR, ktoré stravu rozvážali po dedine a v súčasnosti to riešime tak, že stravu 
rozvážajú naši pracovníci obecnou Fábiou, ktorá nie je na to vhodná,  preto by bolo vhodné  a navrhuje 
zakúpenie staršieho auta (dodávky) na rozvoz stravy. 

- Bc. Smädiš, kedy budú kompostéry a čo sa bude robiť s nelegálnym ubytovaním cudzincov v našej obci  
- starosta- žiadosť na kompostery ešte nebola vyhodnotená a k ubytovaniu cudzincov v našej obci- oslovil 

som dotyčného občana, ktorý odpovedal, že on to má všetko v poriadku, 
- p. Jantošová - kompostéry by mala zakúpiť obec s tým, že občania si prispejú nejakú čiastku, lebo ľudia 

to potrebujú už teraz, 
- starosta – počkal by som na vyhodnotenie našej žiadosti a až následne v prípade neúspechu by sme nad 

tým uvažovali, 
- p. Adamec- zomrel pán Mičko, ktorý bol dlhoročný poslanec aj predseda stavebnej komisie tak mu 

venujme minútu ticha 
 

K bodu 13/ Záver 
Starosta  poďakoval prítomným poslancom  za aktívny prístup a rokovanie obecného zastupiteľstva ukončil. 
 
 
 

Starosta obce :  Miroslav Kremeň          ........................................ 
 

Overovatelia :                  Soňa Jantošová      ......................................... 

 

                                        JUDr. Alica Harišová        .........................................    

 

Zapísala:  Alena Francová      ..........................................  

 


